

KAOHSIUNG AMERICAN SCHOOL

PREPARING BALANCED INDIVIDUALS, INDEPENDENT LEARNERS, AND GLOBAL CITIZENS

Dr. Thomas Farrell *Superintendent of Schools*
Dawn Rock *HS Principal*



Victor Boulanger *Director of Learning Technology*
Carmen Peters *ES & MS Principal*

October 17, 2015

Dear Parents,

You are welcome to join us for parent/teacher conferences which will be held this coming Friday, October 23 from 8:00-11:30 a.m. and 12:30-4:00 p.m.

For parents of Elementary School children, if you haven't yet indicated your preferred conference time with your child's teacher, please confirm as soon as possible. Also, please let the teacher know if you require translation. If you would like to speak with your child's music, art, PE or IT teacher, you may visit with them in the Media Center on the second floor. No appointment is necessary to see those teachers. You may note when they are free and go directly to their tables.

For parents of Middle School and High School students, there is no appointment necessary. Teachers will be located in a central area; you can simply note when the teacher you want to see is free and go to his/her table. Middle school teachers will be grouped in the Media Center on the second floor. High school teachers will be grouped in the Exhibition Hall on the main floor. There are a few teachers who teach both middle school and high school; please consult the map available in the lobby to see where those teachers are located.

Parents of grades 1-6 students, if your child is planning to participate in the spelling bee to be held on November 14, please have him/her pick up a registration package from Ms Denise Wu in the guidance center.

Warm regards,

Dr. Tom Farrell
Ms Dawn Rock
Mrs. Carmen Peters

WWW.KAS.TW

office +886-7-586 3300

#889 Cueihua Road, Zuoying District, Kaohsiung 81354, Taiwan

fax +886-7-582 4536

2015 年 10 月 17 日

親愛的家長您好:

歡迎您來參加下禮拜五的老師家長座談會。日期是 10 月 23 日，時間是早上 8 點到 11 點半，中午 12 點半到下午四點。

國小部的家長，若您還沒和班級導師預約您的面談時間，請盡快與導師確認。如您需要翻譯，也請您事先告知。如果您想和孩子的音樂、美術、體育或是電腦老師面談，不需要事先預約，就請您直接在 10 月 23 日當天到 2 樓多媒體中心，當老師有空的時候您就可以直接到老師的桌子前面直接面談。

國高中部的家長，您不需要預約。老師會在中心區域等待，您可直接等到老師有空時，直接到老師的桌前面談。國中部老師們會在 2 樓多媒體中心，高中部老師們則會在一樓展覽廳。有少數一些老師同時有教國中跟高中部的學生，您可以在一樓大廳拿到地圖以了解老師的所在位置。

一到六年級的家長，若您的小孩要參加 11 月 14 日舉行的拼字比賽，孩子們可以到一樓輔導老師辦公室找 Ms. Denise 拿報名表。

週末愉快!

Dr. Tom Farrell
Ms Dawn Rock
Mrs. Carmen Peters

WWW.KAS.TW

office +886-7-586 3300

#889 Cueihua Road, Zuoying District, Kaohsiung 81354, Taiwan

fax +886-7-582 4536

ACCREDITED BY THE WESTERN ASSOCIATION OF SCHOOLS & COLLEGES - MEMBER OF THE COUNCIL OF INTERNATIONAL SCHOOLS - INTERNATIONAL BACCALAUREATE SCHOOL SINCE 2010